
ÅRSBERETNING SESONG 24/25 

 

Harstad håndballklubb 
-Sammen er vi sterkere - 

 

Ved slutten av året 2024 kunne HHK telle 407 medlemmer. 

Gjennom året har aktiviteten vært fordelt fra lekepartiet og opp til seniorspill i andre 
divisjon. Hjemmekamper og andre godt kjente arrangementer, som kraftcupen, 
julemarkedet og aktivitetsdagen, har vært avviklet med gode skussmål. At klubben, år 
etter år, klarer å dra i land store og komplekse arrangementer, skyldes en stor kollektiv 
dugnadsinnsats fra alle klubbens medlemmer. Styret takker for utrøttelig ståpåvilje. 

Styret har i år vært preget av tilførsel av «nye» folk, blant annet rykende fersk styreleder. 

Nye hoder med nye tanker fører til endring. En av årets største endringer er 
klubbdugnaden i ny drakt, hvilket foregår i skrivende stund.  

I året som har gått vil styret trekke frem trenerkabalen og treningstid-kabalen som 
utfordrende elementer. Halltid var en svært begrensende faktor. Heldigvis ble vi i løpet av 
året hjulpet med noen ekstra timer i vår nye, og flotte, nabo, Nexushallen. En lang 
periode uten sportslig leder senior satte også sitt preg, og det ble en hektisk og 
uoversiktlig sesongstart i august.  

Styret har jobbet godt sammen, løst utfordringer og evnet å styre klubben gjennom årets 
aktiviteter innenfor de planlagte økonomiske rammer. Styret har også lagt ned mange 
operative dugnadstimer for å gjennomføre nevnte arrangementer og annen aktivitet. 

I 2025 har styret ambisjoner om å jobbe videre mot sportslige og utenomsportslige mål 
på alle nivåer, og for kontinuerlig forbedring av klubbens drift. Både breddetilbudet og 
den sportslige satsningen skal i varetas på best mulig måte, og styret har også satt seg et 
mål om økt informasjonsflyt internt i klubben.  

 

Takk for et fint år. Sammen er vi sterkere.  

Annie Kristine Småback 
Styreleder 



  

STYRETS ARBEID 

Nåværende styret har i 2024 gjennomført 12 styremøter, hvilket er i samsvar med 
bestemt møtefrekvens på en gang pr mnd.  

Styret har i tillegg til sitt styrearbeid, lagt ned et betydelig antall dugnadstimer for å 
gjennomføre sesongen og har vært involvert i planlegging og gjennomføring av samtlige 
arrangementer.  

  

Det er gjennomført: 

• Hjemmekamper seriespill junior og senior 
• Aktivitetshelg for 1.klassingene tom 10 åringene februar 24 
• Folkets kamp på tampen av sesong 23/24 
• Medlemsarrangement/sesongavslutning i form av premieutdeling yngre på 

tampen av sesong 23/24 
• Sommeråpen hall sommer 24 
• Kraftcupen september 24 
• Jubileumsarrangement september 24 
• Prisvinnende TH-Turnering – 1.-3.november 
• Julemarknad 
• BHK samarbeid, og spill i Bring serien 
• To presentasjoner av klubb og frivillig arbeid for Latvia i Harstad + deltagelse med 

klubbpresentasjon på internasjonal frivillighetskonferanse i Latvia ved Christian 
Møller-Olsen 

• Håndball for alle – klubbens inkluderingsprosjekt 
• Deltakelse på nyttårsturnering i Tromsø januar 2024 
• Ny nettside og ny logo 
• Fagkvelder om skadeforebygging med Nemus 

  

Det er ikke gjennomført: 

• Tjuvstarten – pga. svært tidlig sesongstart 
• Medlemskveld/jubileumsfest – utsatt  
• Trenerforum 

  

  



Sommeråpen hall  

Det ble i år arrangert sommeråpen hall som et utvidet tilbud sammenlignet med året før, 
med tilbud 3 dager pr uke. Noe variabelt oppmøte, men deltagere alle ukene viser at det 
er et tilbud som blir satt pris på. I tillegg var det en kjærkommen mulighet for 
arbeidserfaring for de ungdommene som stilte som aktivitetsledere. Vi takker 
Gjensidigestiftelsen for støtten til arrangementet. 

 

 

Håndball for alle - klubbens solidaritetsfond 

Vår klubb ønsker at alle skal oppleve håndballglede, uansett økonomiske, fysiske, 
psykiske eller kulturelle forutsetninger. Med «Håndball for alle» og vårt eget 
solidaritetsfond viser vi at vi mener alvor med å inkludere alle som vil spille håndball. 

Fondet er etablert for å sikre at alle som ønsker å delta i klubbens aktiviteter får den 
støtten og tilretteleggingen de trenger. Dette kan omfatte: 

• Økonomisk støtte til kontingenter og utstyr 
• Bistand til transport til treninger og kamper 
• Språk- og kulturtilpasning for spillere med minoritetsbakgrunn 
• Individuell oppfølging ved fysiske eller psykiske utfordringer 
• Sosiale aktiviteter og fellesskap som forebygger utenforskap 

Formålet er å senke terskelen for deltakelse og sikre at ingen blir stående utenfor 
fellesskapet – enten på grunn av økonomi, helsemessige utfordringer eller kulturelle 
barrierer. 

Solidaritetsfondet driftes ved hjelp av midler fra sponsorer, stiftelser, Harstad kommune, 
NAV og Bufdir. Vi søker kontinuerlig nye samarbeidspartnere for å kunne nå ut til flere og 
fortsette å tilby hjelp der det trengs mest. 

I 2024 har vi hjulpet 56 spillere og noen av deres familier. Støtten har ikke bare gjort det 
mulig for dem å delta aktivt på treninger, kamper og turneringer, men også bidratt til en 
bedre hverdag. Gjennom målrettede tiltak har vi blant annet: 

• Organisert fast kjøreordning til og fra treninger og kamper 
• Tilbudt leksehjelp og etablert avtaler om ukentlige middagsavtaler etter trening 
• Delt ut nødvendig utstyr og dekket egenandeler på turer og turneringer 
• Sikret lommepenger eller andre praktiske bidrag ved behov 

I tillegg deler klubben ut matkasser tre ganger i året til de familiene som trenger ekstra 
bistand. Dette skjer i forbindelse med påske, St. Hans og jul. Hensikten er å gjøre 
hverdagen litt enklere, slik at ingen skal gå glipp av høytider og viktige merkedager. 



 

Styrets sammensetning 

• Annie Småback – leder  
• Erik Trondsen – nestleder/økonomiansvarlig 
• Espen Jensen –arrangementsansvarlig 
• Stian Fossheim – sportslig leder senior 
• Lillann Solberg – sportslig leder junior 
• Beate Tande - styremedlem 
• Jens Holtborg– styremedlem 
• Glenn Winje Kristoffersen – styremedlem 
• Andrea Elvenes Hammer – styremedlem/ungdomsrepresentant 
• Hege Volden – varamedlem 

  

Utvalg 

Sportslig utvalg 

• Stian Fossheim (senior) 
• Lillann Solberg (junior) 
• Beate Tande 
• Ken Terje Nortvedt 
• Christian Møller-Olsen 
• Hege Volden 

  

Kontrollutvalget 

• Lisa Elvenes 
• Eivind Sletten 
• Odd Børre Bergan  

  

Revisor  

• Odd Ivar Lauritsen  

  

Sportsutvikler  

• Ken Terje Nortvedt 



  

Styret i Stangneshallen AS  

• Geir Olsen  
• Trine Bergland  
• Lennart Edvardsen  
• Odd Ivar Lauritsen  
• Styreleder i HHK, Annie Småback 

  

  

SPORTSLIG 

  

Sportslige resultater sesong 23/24: 
Jenter 16 endte på 4.plass i lokalserien.  
Gutter 16 ble puljevinner i lokalserien, noe som sikret plass i NNM, avholdt på Leknes. 
Der tok de 3.plass.  I regionserien endte de på 8.plass, med en spiller på AllStar laget.  
Damelaget endte på 5.plass i 3.div og 2.plass i 4.div.  
Herrelaget endte på 5.plass i 3.div, mens man sikret videre plass i 2.div med et nødskrik 
etter en thrillerkamp i Stangneshallen. Uavgjort mot Bodø, samtidig som Tromsø slo Alta 
gjorde at Harstad endte akkurat over nedrykksplass. 
 
Alle yngre lag har de hatt god sportslig utvikling gjennom sesongen og vi avsluttet 
tradisjon tro sesongen med deltagelse i lokal turnering. J10-2 deltok også på sin første 
turnering utenfor fylket, da de dro til Steinkjer i april. En stor suksess som gjentas i 2025.   
 
 

Spillerutvikling: 

I forhold til spillerutvikling, så har klubben har hatt flere spillere på flere RLM og SPU-
samlinger denne sesongen på juniorsiden. I tillegg til to spillere tatt ut på bylagssamling 
og bylag og èn spiller som deltager på Orkangersamlingen for 09’erne. Vi hadde også en 
spiller med på Landslagssamling for Landslag Yngre Menn!  
 

Sesong 24/25 

 Våren 2024 inngikk HHK et klubbsamarbeid med Bodø HK med formål om å ha et 
sportslig tilbud på guttesiden, der vi ikke hadde kamptilbud hverken på egenhånd eller 
sammen med lokale klubber for G16. Klubbsamarbeidet har gitt mulighet til å dele 



erfaringer og lærdom mellom klubbene og et vellykket samarbeid vil også legge til rette 
for mulig videre samarbeid for andre klasser og årskull.  G16 laget samarbeider i både 
lokal, regional og nasjonal serie.  

  

Sesongstart for klubben ble dermed allerede i august med kvalifisering til Regionserien 
G16 før seriestart senior 1.september braket løs med hjemmekamp for herrelaget i 
2.divisjon. Etter det har det gått “slag-i-slag" med Landsturnering i Bodø, Kraftcupen, 
Rallarcup for flere lag og seriespill med både hjemmekamper og borteturer.  

  

Også i denne sesongen opplever vi at påmelding til de forskjellige seriene, og jobben 
som gjøres for å dele inn nogen lunde like puljer ikke er realiteten når sesongen er i gang. 
Det gjør nok en gang at vi står uten et godt serietilbud for flere av våre seriespillende lag 
og spesielt godt merker vi det fra 16 år til de er klar for senior. For mange av våre 
ungdommer blir dermed spranget fra ungdomshåndball til seniorhåndball for stort og vi 
har derfor stort forfall i aldergruppen 17 til 20 år. Både jentene og guttene var påmeldt til 
serier for J/G20, lokalt og regionalt. Vi endte med å bli ekskludert av det regionale 
tilbudet da trønderklubbene ikke ville ha oss med pga. kostnader. Vi sto da igjen med et 
lokalt tilbud, som for J20 innebærer en pulje med 5 lag (3 lag har trukket seg etter 
sesongstart) med 4 kamphelger denne sesongen. For G20 ble tilbudet ennå dårligere, 
med 5 lag i puljen og enkel serie hvor 3 lag kunne kvalifisere seg til sluttspill over to 
helger, mens de to andre lagene spiller nok en enkel serie. Et svært dårlig tilbud som 
oppleves som distriktsfiendtlig av forbundet.  

  

Hallkapasitet fortsatte å være en utfordring. Mange lag får fortsatt for lite tid på hel bane, 
og ugunstige treningstider både tidlig på ettermiddagen, seint på kvelden og på fredager 
og søndager. Dette har dessverre medført tap av både spillere og trenere, så all ære til de 
som holder ut med – og tilpasser seg til - ugunstige tider. 

 

Det har vært jobbet hardt både før sesongstart og gjennom sesongen å ha nok trenere til 
alle lag, både hovedtrener og hjelpetrener. Det har vært ganske krevende, og i år har vi 
ikke lyktes med målsetningen. Det har likevel heldigvis ikke vært slik at noen lag har stått 
uten treningstilbud, og styret ønsker å benytte anledningen til å gi honør til alle som 
stepper inn og tar ekstra treningsøkter eller står som eneste trener i flere tilfeller.  
Vi har dessverre også hatt trenere som har sluttet underveis i sesongen, slik at vi er i 
konstant rekrutteringsmodus.  Vi fortsetter jobben med å gjøre det attraktivt å være 
trener og har tilbud om deltagelse på kurs og inspirasjonssamlinger. Det er svært 
gledelig at flere trenere har startet Trener 1 kurs.    



 
Klubbens fantastiske ildsjeler har også i år jobbet for å tilby ekstra treningstilbud til 
klubbens spillere i aldersgruppen 14-17 år. HHK ekstra med målvakts- og skuddskole har 
vært tilbudt hele 12 ganger i løpet av 2024, med både ganske mange og noen ganger 
veldig få utøvere.  Dette er fantastisk at klubben har et slikt tilbud – som vi forrøvrig også 
har hatt deltagere til fra andre klubber. HHK Ekstra teamet har bestått av: Terje Olsen, 
Cecilie Kulseng, Stian Fossheim, Merethe Arstein, Kurt Guldbrandsen og Ole Horder. 

Vi har fått gjennomført seminar for skadeforebygging for lagene fra 14 år og oppover og 
jobber med aktiviteter for å bygge sosiale relasjoner på tvers av lagene våre. 

 

LAG MED TRENERE SESONGEN 24/25 

• Lekepartiet 3-5 år Jill Ingebrigtsen og Eivind Sletten 
• Mix 1. klasse   Trine Lyså og Marit Jensen 
• Mix 2.klasse   Hanne Bergland og Guro Vollen 
• Mix 3. klasse   Mariell Wangen 
• Jenter 10-2 (2015) Anette Linaker-Olsen, Jeanette Lund Lauritsen og Silje  

   Reppen 
• Jenter 10 -1 (2014) Ann Cathrin Olsen, Elise Kulseng og Trine Johnsen 
• Gutter 10  Christian Møller-Olsen 
• Jenter 12-2   Elin Westvik og Andrea Hammer 
• Jenter 12-1   Elisabeth Solheim og Lars Erik Solheim 
• Gutter 12  Martin Vollen og Harald Vollen 
• Jenter 14-2  Christian Møller-Olsen 
• Jenter 14-1  Beate Tande 
• Gutter 14-2  Tobias Trondsen og David Solberg 
• Gutter 14-1  Martine Hammer og Sondre Andreassen (til januar 2025), 

    Geir Olsen (feb-juni 2025) 
• Jenter 16  Ken Terje Nordtvedt og Karina Lindstrøm 
• Gutter 16   (BHK samarbeid) /Beate Tande 
• Jenter 20  Markus Fossheim 
• Gutter 20/Herre 3.div Cato Mathisen (til 1.januar 2025) Per Olsen (jan-april 2025) 
• Dame 4.div  Monica Lindstrøm 
• Dame 3.div  Ida Aaserud (til nov 2024). Markus Fossheim og Tina  
• Eidissen 
• Herre 2.div  Anette Linaker-Olsen, Kurt Gulbrandsen og Beate Tande 
• Harstad Funkis           Jan Lindgren og Beate Tande 
• Harstad Funkis Ung   Rikke Steinås og Carina Bertheussen 



 

Harstad Funkis  

Harstad Funkis og Funkis Ung er et tilrettelagt håndballtilbud for spillere med ulike 
funksjonsnedsettelser. Høsten 2024 utvidet klubben satsingen ytterligere ved å etablere 
Funkis Ung, noe som har resultert i fem nye spillere siden sesongstart. Denne økte 
rekrutteringen innebærer at Harstad Funkis for aller første gang kan stille med to lag i 
turneringer – en historisk milepæl som bekrefter klubbens sterke engasjement for 
inkludering. 

 

I dag består treningsgruppen av 20 spillere som hver uke sprer en smittende idrettsglede 
og et samhold mange andre lag misunner. Her får alle mulighet til å oppleve mestring og 
moro på sine egne premisser, i et trygt miljø der spillerne støtter og heier på hverandre.  

 

Laget ledes av dyktige og engasjerte trenere som gjør en uvurderlig jobb med å skape 
forutsigbare og gode rammer for hver enkelt. Gjennom tydelig organisering, tett 
oppfølging og fokus på trivsel sørger de for at alle føler seg velkommen – enten man er 
nybegynner eller erfaren håndballspiller. På den måten fremstår Harstad Funkis og 
Funkis Ung ikke bare som et håndballag, men også som et inkluderende fellesskap der 
idrettsglede og vennskap går hånd i hånd.  

 

Gjennom hele 2024 har Harstad Funkis levert et fartsfylt og engasjerende program med 
turneringer og arrangementer. Allerede i april besøkte de IL Blest, hvor de fikk vist fram 
solid lagmoral og imponerende sportslige prestasjoner. I mai inviterte de til den årlige 
politikerkampen – et høydepunkt som både sørget for livlig stemning rundt klubben og 
satte fokus på viktigheten av tilrettelagt idrett og inkludering i lokalsamfunnet. 

 I september reiste Harstad Funkis til Landsturneringen i Bodø – et landsomfattende 
høydepunkt for idrettslag med tilrettelagte tilbud. Her fikk spillerne bryne seg på tøff 
motstand og samtidig stifte nye vennskap med deltakere fra hele Norge. Som en 
storslått avslutning på sesongen arrangerte Harstad Funkis den spektakulære Tian 
Helse Cup i november. Fra avkast til sluttfløyte ble turneringen en stor suksess og enda 
et bevis på klubbens brennende engasjement, enorme idrettsglede og inkluderende 
miljø. 

 

 

  



ARRANGEMENT 

“Arrangement” har denne sesongen har bestått av: 

• Espen Jensen - arrangementsansvarlig 
• Trine Bergland - innkjøpsansvarlig 
• Glenn Winje Kristoffersen - stor bidragsyter på alle felt 

 

«Arrangement» har ansvaret for planlegging av alt utenomsportslig i forbindelse med 
klubbens arrangementer, henholdsvis innkjøp, kafédrift, billettheving, produksjon av 
mat, lagerhold, rydding samt andre oppgaver som kommer i løpet av sesongen. 

  

Det har vært et hektisk år for arrangement. Planlegging og gjennomføring av alle 
hjemmekamper, medlemskveld/utlevering av medaljer for de minste, Kraftcupen, 
Førjulsmarknaden, aktivitetsdag for mix og J/G-10, samt regionseriehelg for G16 og 
toppseriehelg for J16. Arrangement har i tillegg oppgradert kafeen, lager, trykkerom og 
utstyrsrom, planlagt klubben sin 50-årsdag i hallen med stor fest og med barn og 
håndball i fokus. og har også vært en stor bidragsyter innenfor trykking av klubbklær. 

  

Det jobbes kontinuerlig på innkjøpssiden for å holde prisene på et akseptabelt nivå i 
kafeen og for et lavest mulig matsvinn, både med tanke på utgifter og med tanke for 
miljøet. Vi har i år økt fokuset på sunne og gode alternativer i kafeen, og har inngått 
avtale med Big Bite, hvilket har vist seg å være veldig populært. 

  

Vi retter stor takk til foreldrekontaktene for den jobben de har lagt ned for å drifte og 
gjennomføre de ulike arrangementene. Vi retter også stor takk til alle dugnadsvillige 
medlemmer som stiller opp for klubben gjennom året. Uten deres innsats ville ikke 
arrangementer blitt gjennomført på en god måte. 

  

I år applauderer vi Gutta i Speakerbua (Daniel Windstad og Erling Jarl Forsaa som primus 
motor og med seg: Terje Ovesen, Jens Holtborg og Eskil Hegge) for deres innsats, ikke 
bare rundt seniorkampene men også jevnlig på aldersbestemte kamper. Innløp, musikk 
og stemning vet vi settes pris på. Det har vært veldig gode tilbakemeldinger på dette 
også fra gjestende lag. Dette var også trukket frem av Region Nord som et av flere 
argumenter bak prisen for Årets arrangement 2024 som gikk til Funkis og årets TH-
turneringen.  



  

Vi som klubb får mange hyggelige tilbakemeldinger fra både klubber og dommere som er 
på besøk, om at det alltid er hyggelig å komme til Stangneshallen. Arrangement tar med 
seg alle innspill som har dukket opp i løpet av sesongen, og jobber videre for å bli enda 
bedre til å planlegge og organisere slik at alle både hjemmelag, bortelag og publikum 
trives i Stangneshallen.  

 

Ansatte 

Klubben driftes 100% på frivillighet og har ingen ansatte. 

  

Sponsorer 

Klubben setter stor pris på alle sine sponsorer. Denne sesongen har vi reforhandlet 
sponsoravtalene våre og pr nå følgende bedrifter sponset klubben: 

• Nordkraft  
• Polarkraft  
• Renta 
• Sparebank 68° Nord 
• Quality Hotel  
• Harstad Tidende 
• Harstad Elektro 
• Harstadbygg Entreprenør 
• Stangneshallen 

   

Økonomi 

Det vises til vedlagt årsregnskap og revisors beretning. 
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